



Q&A#1

Date: December 1, 2022

Project: Consultant services to perform a needs assessment and feasibility study - Vineland Station

La version française se trouve à la page suivante

Bidders must make sure that their bids are based on the latest version of the tender documents published and take into consideration the following amendments and information, including any information provided on amendments or Q&A previously published for this project.

Bidders that do not comply with this requirement will be discarded.

Question 1:

The Building Condition Report from 2006 is potentially outdated and will be a main reference for the Building Capability Recommendation. Will up to date facility maintenance records be made available as an additional reference?

Answer 1:

Yes AAFC will provide the most up-to date information on facility maintenance records to the successful bidder.



Q et R#1

Date: le 1 décembre 2022

Projet: Services d'un expert- conseil pour une évaluation des besoins et une étude de faisabilité

The English version is on the previous page.

Les soumissionnaires doivent s'assurer que leurs propositions soient basées sur la version la plus récente des documents de soumission publiés et prennent en considération les informations ci-dessous, incluant toute information déjà publiée lors des amendements ou Q&Rs antérieurs.

Les propositions ne respectant pas cette exigence seront rejetées.

Question 1:

Le rapport sur l'état des bâtiments de 2006 est potentiellement obsolète et sera une référence principale pour la recommandation sur la capacité des bâtiments. Des registres d'entretien des installations à jour seront-ils mis à disposition comme référence supplémentaire ?

Réponse 1 :

Oui, AAC fournira au soumissionnaire retenu l'information la plus récente sur les dossiers d'entretien des installations.